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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az ingyenes parkolás milyen mértékben csökkentette 
a közösségi közlekedési eszközökön a járvány terjedésének csökkenését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2021. február 8-án közérdekű adatigényléssel fordultam Önhöz annak érdekében, hogy 
megismerjem az utcai ingyenes parkolással kapcsolatos szakértői anyagokat, számításokat, 
hatástanulmányokat, amelyek azt bizonyítják, hogy Budapesten az ingyenes utcai parkolás 
csökkenti a zsúfoltságot a buszokon. Kérem továbbra is, hogy küldjék meg azokat az adatokat, 
amelyek szerint az ingyenes parkolás segítette a közösségi közlekedési eszközökön a járvány 
terjedésének csökkenését. Mivel korábbi kéréseimre nem küldtek semmilyen érdemi választ, hiába 
fordultam Önökhöz az Erzsébet- és Terézváros lakóinak nevében, ezért újból írásbeli kérdéssel 
fordulok Önökhöz.

Ezzel kapcsolatban a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Az ingyenes parkolás milyen mértékben csökkentette a közösségi közlekedési eszközökön a járvány
terjedésének csökkenését? 

Ilyen hivatkozási alapja ugyanis csak akkor lehet egy komoly kormánynak, ha ezt a döntését 
adatokkal is alá tudja támasztani.

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. március 30.

Dr. Oláh Lajos
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